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Írásbeli kérdés !

az Országgyűlés Elnöke részére

helybe n

Tisztelt Elnök úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésr ő l szóló

46/1994 (1X .30.) OGY. Határozat 91 .§ (1) bekezdése alapjá n

"Újra alakítja-e a Csend őrséget a Kormány Magyarországon" címme l

írásbeli kérdést kívánok intézni Dr . Pintér Sándor Belügyminiszter úrhoz.

Tisztelt Miniszter úr !

Ez év június 19-én vettem kézhez az Ön levelét, amelyben arról értesít, hogy szintén e hónap júniu s

18-án 14.00 órára meghív egy megbeszélésre, amelynek témája a Csend ő rség. A meghívást azza l

indokolta, hogy eleget tesz az Alkotmányügyi, igazságügyi és ügyrendi bizottság ez év május 21- i

ülésén szóban tett ígéretének !

Mindenek előtt szeretném kijelenteni, szívesen teszek eleget az Ön meghívásának, ha az Ország, a

Főváros, vagy bármely más közpolitikai kérdésben kíván velem egyeztetni .

Az elmúlt id őszakban sor került ilyen egyeztetésre több alkalommal is . Azonban ezen meghívásró l

még utólag is meglepetéssel értesültem. Ne vegye sértésnek, de ezen meghívásnak, ha még id ő ben i s

értesülök róla, akkor sem tudtam volna eleget tenni .

Először is nézzük a tényeket .

Az Ön által hivatkozott AIÜB ülésen az egyik JOBBIK frakciójához tartozó bizottsági tag kérdezte me g

Önt, idézem "nem gondolja-e úgy, hogy az elmúlt két év küzdelmének, erőfeszítéseinek fényében

valójában helyes és indokolt lenne a Csendő rség felállítása . "

Én csupán felhívtam az Ön figyelmét arra, hogy a Csend ő rségrő l szóló megbeszélésen azt is vegyé k

figyelembe, hogy ez a fegyveres erő , hogyan valósította meg a legteljesebb állami aktivitást a magya r

holocaustban és deportálásokban . Fel sem merült bennem az ülésen, hogy a Csend ő rség

újraalakításáról Ön megbeszélést kíván tartani . Azt meg, hogy Ön engem e témájú megbeszélésre hív

sértésnek és provokációnak tekintem . Azért is tartom meglep őnek, mert Öntő l ez stílus és felfogás e z

ideig szerintem távol állt .
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Tekintettel arra, hogy az előzőekben leírt megbeszélés létrejött, kérem szíveskedjen válaszolni a
következő kérdésekre :

1. A megbeszélésen figyelembe vették-e, hogy a Párizsi Békeszerződés becikkelyezésér ő l szóló 1947 .
évi XVIII . tv . 4 cikke tételesen tiltja "a magyar területen minden fasiszta jelleg ű politikai, katonai "
szervezet működését . Történeti és jogi tény, hogy a Magyar Királyi Csend őrség 1944-ben dönt ő
szerepet játszott a magyar állam közel félmillió zsidó származású polgárának összegy űjtésében és a
német hatóságok kezére adásában .

Edmund Veesenmayer a nürnbergi perben tett vallomásában többek között a következ őket mondta :
"Ez egy olyan hatalmas rendőri feladat, amelynek elvégzését három hónap alatt csak a lelkes magya r
teljes hatósági és karhatalmi apparátus tette lehet ővé ."

2. Ha az első kérdésben foglaltakat figyelembe vették, akkor a Magyar Köztársaság Belügyminisztere ,
csak arra a következtetésre juthat, hogy minden ilyen kezdeményezés törvénysért ő , amellye l
szemben fel kell lépni . A törvényes fellépés keretében milyen intézkedéseket tervez ?

3. A közvélemény elő tt csak az elmúlt rövid időszakban számos olyan eset vált ismertté, amelye k
antiszemita és rasszista indíttatása nyilvánvaló volt . Legutóbb Schweitzer főrabbi urat érte szóbel i
inzultus. A felháborodás olyan mérték ű volt, hogy Áder János a Magyar Köztársaság Elnöke i s

	

szükségesnek tartotta a gyalázatos provokációval

	

szembeni fellépést .

Véleménye szerint a Belügyminiszter által kezdeményezett és a Csendő rség újraalakításáról szóló
megbeszélés, nem bátorítja-e fel a széls őséges erő ket?

5. Elie Wiesel a magyar származású világhír ű Nobel békedíjas író a magyar közéletben kialakult és
meghonosodott antiszemita, valamint széls őséges nézetek és azok magas szintű képviselete miat t
visszaadta állami kitüntetését . Nem gondolja-e, hogy ha ezen megbeszélés a nemzetköz i
közvélemény elő tt ismertté válik, még tovább rontja hazánk nemzetközi megítélését .

6. Igaz-e azon értesülés, hogy a Belügyminisztérium 2013 . január 1-tő l tervezi a Csendő rség

újraalakítását? Ha igen, milyen irányítással, létszámmal, feladattal és költségvetéssel ?

Tisztelt Miniszter úr !

A feltett kérdéseimre várom a pontos és részletes válaszát, de ami még ennél is fontosabb, miko r

tájékoztatja nyilvánosan a közvéleményt arról, hogy mi hangzott el és milyen ígéretet tett eze n
megbeszélésen a JOBBIK képvisel őjének !

Budapest, 2012 . június 22 .
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